
 

Romelanda UF PROTOKOLL Nr 4 – 2015 
Romevi Hög 130
442 92 Romelanda 2015-03-02 § 40 – 52

Art Huvudstyrelsemöte 
Tid 18.30
Plats Knarta, Romevi
Närvarande: Kalle Engström, Janne Flodin, Thomas Thunberg, Kjell Johansson, Annika Rolfsson, 

Tomas Cassanelli (delvis), Katarina Eriksson (delvis)

Ansvarig
§ 40 Öppnande

§ 41 Dagordning

§ 42 Föregående
        Protokoll

Kalle hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordning godkändes.

Föregående protokoll godkändes.

§ 43 Ekonomi Resultatrapporten klar i slutet på vecka 10. Skickas till revisorerna
så fort som möjligt. 

Fortsatt arbete med budget för 2015. Ett utkast finns klart. Väntar 
på slutlig resultatrapport för 2014. Budget fastställs på första 
styrelsemötet efter kommande årsmöte.

Janne har hört med Bingoalliansen angående en prognos för 
intäkter 2015. Bingoalliansen säger att prognosen ser ut som 
utfallet 2014. Janne kontrollerar med bingoalliansen att det 
utbetalade beloppet för 2014 stämmer.

Maria har träffat banken. Vi behöver resultatrapport 2014 och 
budget för 2015 inför nästa möte med banken. Kvarstår

Kalle kontaktar Hermansby och färdigställer de ekonomiska 
diskussionerna kring vårt samarbete 2014. Arbetet pågår.

Maria mailar ut kostnaden för möjlighet till kortbetalning i kiosken 
till styrelsen. Kvarstår.

Styrelsen undersöker möjligheten att minska tryckkostnaderna för 
RUF-info. Kan RUF-info kombineras med matchprogram på 
våren? Kvarstår.

Diskussion kring tränaravtal 2015. Kalle presenterar vårt 
tränaravtal för den nya herrtränaren. Kvarstår.

Vi saknar LOK-uppgifter från den äldsta gymnastiktruppen (2015).
I övrigt ser inrapporteringen bättre ut i början av 2015 jämfört med 
hösten 2014.

Styrelsen diskuterade olika aktiviteter för att stärka föreningens 
ekonomi, t.ex. sälja lotter mer än en gång/år, olika former av 
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varuförsäljning, lagavgifter m.m.

Janne mailar underlag för vilka lag som skall få utskick av 
inbetalningskort för medlemsavgifter till Thomas.

Janne

§ 44 Sponsring Janne har pratat med ICA MAXI om brist på sponsorkassar. Nya 
kassar är på gång.

Matchprogram, Janne kontaktar tidigare sponsorer. Pågår.

Janne kontrollerar med Securitas Larm och Evergreen om 
möjlighet till sponsring. Kvarstår.

Janne
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§ 45 Fotboll Fotbollsstyrelsen arbetar med planering inför ledarkickoffen.

Fotbollsstyrelsen arbetar med planering inför RUF-dagen.

Janne
Maria

Janne

§ 46 Kanslirapport Janne har träffat kommunen den 17/2 angående sommarjobbare. 
Föreningen får tre stycken första perioden och tre stycken andra 
perioden.

Aktuella aktiviteter de närmaste 2 månaderna:
- LOK-stöd, kontroll att lagen rapporterar 2015
- Förberedelser inför årsmötet
- Matchprogram, sponsorer

§ 47 Föreningens 
organisation/
Föreningsutveckling

Dokumentet för ansökan till Allmänna arvsfonden är klart. Thomas
skickar det till Kalle för underskrift. Ansökan skickas in i slutet på 
v10.

Web-adressen RUF.Info behöver pekas om till föreningens 
IdrottOnline

Thomas

Vem fixar?

§ 48 Inför årsmötet Katarina Eriksson presenterade valberedningens arbete inför 
årsmötet. Svårt att hitta potentiella styrelseledamöter. Arbetet 
fortsätter fram till årsmötet.

Nya personer behövs till valberedning inför kommande år.

Styrelsen lägger ut förslag på de nya stadgarna på hemsidan inför
årsmötet. 

Katarina

Kjell

§ 49 Övriga frågor Kalle kontaktar arbetsförmedlingen inför 2015. Kvarstår. Kalle

§ 50 Planering 2015 Huvudstyrelsemöten – måndagar kl 18.30;
13/4, 4/5, 1/6, (6/7) 

Klubbshopskväll     Tisdag 10/3 17:00-19:00
Årsmöte                  Torsdag 19/3 19:00
Arbetsdag                Lördag 18/4 (flyttad från 11/4) 
RUF-dagen              Lördag 30/5 



Ledarträff/Kickoff     lördag 14/3

§ 51 Nästa möte Årsmöte                  Torsdag 19/3 19:00

Styrelsemöte          Måndag 13/4, klockan 18:30.
För fika ansvarar: Kalle

§ 52 Avslutning Mötet avslutades

…………………………….. ………………………..

Kalle Engström Thomas Thunberg
Ordförande Sekreterare 


	Romevi Hög 130

